

**NOTIS PENDING TARIKH 17 November 2023**

**NOTIS PEMINDAAN TERMA-TERMA DAN SYARAT-SYARAT  
KEMPEN ANSURAN BULAN 60 BULAN CASHLITE CIMB BANK**

Para Pemegang Kad Yang Dihormati,

Dengan ini, kami memberikan notis selama dua puluh satu (21) hari kalendar bahawa berkuat kuasa pada 9 Disember 2023, Terma dan Syarat Kempen CIMB Bank CashLite untuk tempoh sehingga 60 bulan akan dipinda. Pindaan ini juga membenarkan kadar faedah 7.99% dan 8.99% dimasukkan dalam promosi ini, dan mekanisme promosi telah dipinda seperti berikut:

Klausa	Klausa Sedia Ada	Klausa dipinda
4.(ii)	menerima Khidmat Pesanan Ringkas (“SMS”) di nombor mudah alih pemegang kad dan/ atau Kiriman Langsung Elektronik (“eDM”) di alamat e-mel pemegang kad, kedua-duanya yang dikekalkan dalam rekod CIMB Bank daripada CIMB Bank mengenai Kempen ini sebagai jempukan untuk menyertai Kempen ini (“Peserta Layak”). Kad kredit CIMB Bank melainkan kad kredit CIMB Islamic, Kad Perniagaan Platinum CIMB Bank, kad rakan kongsi CIMB Bank dan Kad Fuel Tanker Peserta Layak adalah selepas ini secara kolektif dirujuk sebagai “Kad Kredit Layak”.	menerima Khidmat Pesanan Ringkas (“SMS”) di nombor mudah alih pemegang kad dan/ atau Kiriman Langsung Elektronik (“eDM”) di alamat e-mel pemegang kad, kedua-duanya yang dikekalkan dalam rekod CIMB Bank daripada CIMB Bank mengenai Kempen ini sebagai jempukan untuk menyertai Kempen ini (“Peserta Layak”) dengan kadar faedah yang layak. Kad kredit CIMB Bank melainkan kad kredit CIMB Islamic, Kad Perniagaan Platinum CIMB Bank, kad rakan kongsi CIMB Bank dan Kad Fuel Tanker Peserta Layak adalah selepas ini secara kolektif dirujuk sebagai “Kad Kredit Layak”.
6.	Untuk menyertai Kempen ini, Peserta Layak harus memohon jumlah CashLite minimum sebanyak RM1,000 (“Jumlah CashLite Minimum”) dengan kadar faedah/ caj kemudahan sebanyak 9.88% setahun untuk tempoh 60 bulan. Pemohonan hendak dilakukan melalui panggilan telefon melalui CIMB Bank Retail Telemarketing Centre ataupun CIMB Consumer Contact Centre	Untuk menyertai Kempen ini, Peserta Layak harus memohon jumlah CashLite minimum sebanyak RM1,000 (“Jumlah CashLite Minimum”) dengan kadar faedah/ caj kemudahan yang berkenaan sebanyak 7.99%, 8.99% atau 9.88% setahun yang dinyatakan dalam klausa 4(ii) untuk tempoh lanjut 60 bulan. Pemohonan hendak dilakukan melalui panggilan telefon melalui CIMB Bank Retail Telemarketing Centre ataupun CIMB Consumer Contact Centre
9.	Untuk layak mendapatkan tempoh 60 bulan seperti yang digambarkan di bawah Klausa 8, Peserta Layak dikehendaki untuk memohon CashLite dengan kadar faedah/caj kemudahan 9.88% setahun mestilah berjaya diluluskan pada 31 Julai 2024. “Berjaya Dilulus” bermaksud sebarang permohonan CashLite yang telah dilulus dan bukan hanya dilulus secara bersyarat dan di mana Peserta Layak telah menerima pemberitahuan bertulis melalui surat atau khidmat pesanan ringkas (“SMS”) bahawa permohonannya telah berjaya dilulus dan jumlah CashLite berjaya disalurkan ke dalam akaun semasa atau simpanan yang dinamakan Peserta Layak dengan CIMB Bank atau bank lain.	Untuk layak mendapatkan tempoh 60 bulan seperti yang digambarkan di bawah Klausa 8, Peserta Layak dikehendaki untuk memohon CashLite dengan kadar faedah/caj kemudahan tetap yang berkenaan sebanyak 7.99%, 8.99% atau 9.88% setahun, seperti yang dinyatakan dalam komunikasi yang diterima mestilah berjaya diluluskan pada 31 Julai 2024. “Berjaya Dilulus” bermaksud sebarang permohonan CashLite yang telah dilulus dan bukan hanya dilulus secara bersyarat dan di mana Peserta Layak telah menerima pemberitahuan bertulis melalui surat atau khidmat pesanan ringkas (“SMS”) bahawa permohonannya telah berjaya dilulus dan jumlah CashLite berjaya disalurkan ke dalam akaun semasa atau simpanan yang dinamakan Peserta Layak dengan CIMB Bank atau bank lain.

For more information on CIMB Bank CashLite for tenure up to 60 months Campaign, please click [here](#). Thank you